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INTERPELACJA 

 

W sprawie: Spowalniacza na ul.Brzask w Poznaniu/  

 nawiązanie do  INTERPELACJI nr RM.0003.558.2015 

W związku z odpowiedzią Urzędu Miasta Poznania na Interpelację złożoną przez pana Bartosza 
Zawieję. 

Proszę o przekazanie pisma do Wydziału Wspierania Jednostek Pomocniczych Miasta Poznania. 

 

 

Zwracam się z prośbą o wydanie opinie RADY OSIEDLA Grunwald Północ odnośnie spowalniaczy na 
ulicy Brzask. Proszę jednocześnie o wskazanie miejsca gdzie mógł by się ewentualnie po pozytywnej 
opinii znajdować taki spowalniacz. 

Sprawa ta spowodowana jest skargami  , oraz w trosce o bezpieczeństwo najmłodszych mieszkańców 
naszego Miasta .  

 

 

 

 

 

 

 



 

                                                                                                                                                    Z poważaniem  

                                                                                                                                             TOMASZ STACHOWIAK 


